



证明

在此授予

COSENTINO, S.A.

ALMERIA

CTRA DE BAZA A HUERCAL OVERA KM 59, 04850, CANTORIA

BVQI 证实上述制造公司之管理系统已建立和通过
完全符合下述管理系统标准之要求

标准

ISO 14001:2004

适用范围:

设计, 制造, 加工, 分销网络, 销售和市场
於石英表面材料
设计, 制造, 加工, 分销网络, 销售和市场
於天然石材产品

认证日期:
2008年7月24日
属于连续合格运作管理系统公司, 此认证有效期至:
2013年5月9日
查询此认证的真实和有效性请致电: (+34 91 270 22 00)

认证号: ES026577
日期: 2010年9月29日



certification

issued to
COSENTINO, S.A.
ALMERIA
CTRA. KM 59, 04850, CANTORIA

Management System of the above organisation has
obtained certification in accordance with the requirements of the
standards detailed below:

STANDARD:

ISO 14001:2004

SCOPE OF SUPPLY

DESIGN, MANUFACTURING, FABRICATION, DISTRIBUTION, SALES AND MARKETING
OF QUARTZ SURFACES, DESIGN, FABRICATION, DISTRIBUTION, SALES AND
MARKETING OF NATURAL STONE PRODUCTS.

Original issued date: **24 July 2008**

Subject to the successful completion of the organisation's Management System, this certificate is valid until:

09 May 2013

To check the validity of this certificate please call: +34 91 270 22 00

Number of companies registered in the scope of this certificate and its applicability of the management system requirements may be obtained by
contacting the organisation.

Certificate Number: **ES026577**

Date:

29 September 2010

Issued on behalf of BUREAU VERITAS CERTIFICATION SA
by the following authorised signatory:
Mr. [Name]
[Address]
[City]

